
Protokół Nr XIV/12
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej  03 lutego   2012 r. 

  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  o  godz.  10  00 otworzył  obrady XIV sesji  Rady 
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  15 radnych 
( z małym spóźnieniem przybyła radna Monika Zaradkiewicz i radny Daniel Lesner ) ,   co wobec 
ustawowego  składu  rady  wynoszącego  15  osób  ,  stanowiło  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło   i sołtysi zgodnie z listą obecności . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił . 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli  mieszkańcy gminy. 
Protokół Nr XIII/11 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 grudnia   2011 r.  został 
przyjęty przez radę bez odczytywania tj. - 14 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się 
„ 0 .
Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  , 14  głosami 
„za” ,”przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 przyjęła porządek obrad XIV/12 sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński  w brzmieniu jak niżej : 

1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad XIV sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr XIII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
       30 grudnia 2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
 2.Interpelacje radnych 
 3.Podjęcie uchwały o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie 
 4.Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Warnice w realizacji zadań w zakresie 
    wychowania przedszkolnego w niepublicznych innych niż przedszkola formach wychowania 
    przedszkolnego, działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński 
 5.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
   Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
   pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę  
 6.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na okres 
    dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę  
7.Podjęcie uchwały w sprawie Uchylenia Uchwały Nr XVIII/133/08 Rady Gminy Stargard  
   Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku  
8.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
   zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Święte 
9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
   członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Stargardzie Szczecińskim oraz 
   szczegółowych warunków jego funkcjonowania 
10.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIII/121/11Rady Gminy z 
     dnia 30 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i   



   
- 2 - 

  Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na 2012 r.
11.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
12.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu prowadzenia konsultacji z mieszkańcami 
     gminy Stargard   Szczeciński 
13.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami ,oraz 
     utrzymaniu gminnych obiektów  i urządzeń użyteczności publicznej w 2011 r. 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
14.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w roku 2011 
     związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
     jego zmiany    
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
15.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkól za rok 2011. Analiza remontów oraz 
     doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2011
     Opinia Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty 
16.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2011
     Opinia Komisji Socjalno- Porządkowej i Oświaty 
17.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2011 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
18.Analiza wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2011 roku
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
19.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
20.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
21.Odpowiedzi na interpelacje radnych
22.Wolne wnioski i zapytania
23.Sprawy różne
24.Ustalenie terminu następnej sesji
25.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Brak interpelacji .
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XIV/126/12 o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie 
Wójt Gminy – odnosząc się do tego projektu uchwały powtórzył to wszystko o czym już mówił na 
posiedzeniach komisji i to co zawarte jest w uzasadnieniu do projektu i przypomniał ,że ta sprawa 
była omawiana rok temu i dana była prolongata na rok czasu , gdzie Stowarzyszenie miało czas na 
przejęcie prowadzenia szkoły , co się nie udało i dlatego sprawa wróciła . 
Radna Sylwia Więcek zbierając głos w tej sprawie m.in powiedziała ,że był dany rok , ale nie udało 
się pozyskać środków na ten cel Stowarzyszeniu , że poziom nauczania w tej szkole był wysoki , iż 
likwidując szkole  pozbawia  się  mieszkańców jedynego ośrodka  kultury ,  w  budynku ma być 
świetlica wiejska , na  którą czekają mieszkańcy przez 16 lat , wycofano inwestycję i środki 
przeznaczono na prowadzenie szkoły .  Kończąc wypowiedź  radna powiedziała ,że radni zajmą 
odpowiednie stanowisko w tej sprawie , a ona jest przeciw . 
Wójt  Gminy zabierając  powtórnie  głos  powiedział  ,że  na  spotkaniu  w  Koszewie   publicznie 
oświadczył ,że budynek szkolny służyć będzie mieszkańcom Koszewa i tutaj wójt przestawił jak 
planuje się zagospodarować ten budynek , a mianowicie musi być świetlica , przeniesiony zostanie 
gabinet lekarski , pomieszczenie dla Zespołu Ludowego Koszewianka , wspólnie z TPD utworzyć 
przedszkole.  W  spotkaniu  udział  wzięło  13  radnych  i  wspólnie  te  sprawę  omawialiśmy  – 
powiedział wójt - .
Radny Marek Nowicki – powiedział ,że jego zdaniem powinno tam powstać przedszkole gminne- 



- 3 - 
finansowane przez gminę  ,  o  czym radny już  mówił  na posiedzeniu komisji  i  otrzymał wójta 
odpowiedź ,że jeżeli będzie to przedszkole gminne, będą dużo wyższe opłaty dla rodziców .
Radna Sylwia Więcek – odnosząc się  do propozycji  radnego odpowiedziała ,że w tej  sprawie 
powinni  zdecydować  rodzice  ,  muszą  wiedzieć  o  jakim  wymiarze  godzin  i  tutaj  pozytywnie 
wypowiedziała się o przedszkolu prowadzonym  w Witkowie Drugim .
Wójt Gminy – powiedział na jakich zasadach funkcjonuje przedszkole w Witkowie i opłatach., 
gdzie opłata rodzica w granicach 150 zł , gmina 180 zł i reszta z projektu -TPD. Wójt powiedział, 
że jeżeli rada uzna inaczej odnośnie przedszkola to zapisze się środki  w budżecie na 2013 r.
Radna Sylwia Więcek-  zabierając głos powiedziała m.in ,iż ma wrażenie ,że jest pewny spokój i 
mniejsza obawa  i  jest  zapewnione jakieś  bezpieczeństwo .  Kolejno radna przedstawiła swoje 
uwagi  odnośnie  szkoły w Grzędziccah ,  bo  przed sesją  odwiedziła  tą  szkołę  .  Mówiła  o  nie 
odśnieżonych drogach , powiedziała iż nie wie czy niektóre sale klasowe są w stanie wchłonąć 
dzieci z Koszewa, małe pomieszczenie stołówki i ubikacja dla małych dzieci jest  zimna .
Zastępca Wójta – odpowiedział ,że ta szkoła przyjmowała dużo więcej dzieci niż będzie to razem z 
Koszewem jest to kwestia tylko przeorganizowania  klas w zależności od ilości uczniów i jest to 
wszystko do uzgodnienia z Dyrektorem Szkoły .
Radna Sylwia Więcek – zabierając głos poinformowała ,że część rodziców zadeklarowało swoje 
dzieci do szkoły w  Kunowie , być  może zmienią  swoją  decyzję- dodała radna . Wymieniając 
koszty związane z dowozem dzieci , utrzymaniem budynku- radna stwierdziła, czy to  będą tak 
duże środki zaoszczędzone na likwidacji tej szkoły. Odnosząc się do lokum  świetlicy wiejskiej , 
stwierdziła że budynek szkoły jest bardziej okazały i powiedziała , aby środki na tą świetlicę nie 
okazały się w następnej pięciolatce .
Wójt Gminy -odnosząc się do tej wypowiedzi m.in. powiedział jakie była starania i  że nie było 
projektu  nowej świetlicy , po części szkoła spełniała rolę świetlicy, będzie prośba do radnych , aby 
środki zapisać do budżetu na rok 2013 , aby te środki wracały do Koszewa.
Radny Bogdan Chaładus -zabierając głos w tej  sprawie pozytywnie odniósł  się  do tego ,  aby 
pozostawić budynek na potrzeby mieszkańców  i powiedział ,że może okazać się kiedyś tak , że ta 
szkoła wróci . Dalej radny powiedział ,jeżeli będzie sprawować  taką funkcję to radny jest za tym , 
aby od nowego roku było  tam przedszkole. Kolejno radny powiedział ,że nie wszystkie dzieci 
trafią do szkoły w  Grzędzicach , a pójdą do Kunowa to  wówczas będzie mniej środków .
Dyskutowano na ten zajęć prowadzonych po to, aby dzieci poznały szkołę , poznały się ze sobą jak 
np.  Jasełka Bożonarodzeniowe  , czy prowadzenie rozgrywek sportowych między szkołami . 
Przewodniczący rady powiedział m.in. , że jeżeli coś się likwiduje to coś się daje , są zapewnienia 
ze strony wójta i radnych ,że wszystko się  zrobi ,aby tej miejscowości nie zostawić i najlepiej 
byłoby - zaznaczył przewodniczący – by dzieci zostały umieszczone w szkole w Grzędzicach  .
Radna  Sylwia  Więcek  –  zadała  pytanie  odnośnie  dowozu  –  czy  będzie  to  autobus  tylko  do 
Koszewa , czy będzie przejeżdżał przez inne miejscowości .
Wójt  Gminy  –  odpowiedział  ,że  będzie  to  tylko  autobus  na  trasie  Koszewo  –  Grzędzice  i 
ewentualnie w Skalinie dosiądą dzieci .
Zabierając dalej głos wójt m.in. powiedział ,że jest taka konieczność i takie czasy podejmować 
niepopularne decyzje  i tutaj  przypomniał jak w latach dziewięćdziesiątych  były likwidowane 
szkoły  przez  kuratora  .  Wójt  jeszcze  raz  przypomniał  ,że  była  dana  szansa  na  rok  dla 
Stowarzyszenia , ale się nie udało . Wójt poprosił radnych o poparcie tego projektu uchwały i dodał 
iż powinno być tak , aby dzieci uczęszczały do naszych szkół , a nie do innych gmin . Powinniśmy 
poczuć się mieszkańcami tej gminy -  tak zakończył wypowiedź wójt .
Radny Marek  Nowicki  –  powiedział  o  pozostawieniu  klas  0-3 (  mało dzieci  )   i  jeszcze raz 
przypomniał o tym , aby od roku 2013 zostało utworzone przedszkole finansowane z budżetu 
gminy .
Wobec braku dalszych pytań  przewodniczący rady gminy odczytał projekt uchwały o zamiarze 
likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie i  poddał pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „za” , 2 
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głosami  „  przeciw” i  0  głosami  „  wstrzymującymi  się  „  -  podjęła  uchwałę  Nr  XIV/126/12 o 
zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XIV/127/12 w sprawie współdziałania z Gminą Warnice w realizacji 
zadań  w  zakresie  wychowanie  przedszkolnego  w  niepublicznych  innych  niż  przedszkola 
formach wychowania przedszkolnego, działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i głosy " wstrzymujące się " 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/127/12 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XIV/128/12 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członka Ochotniczej Straży Pożarnej , który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały i zapytał czy do tego projektu uchwały są 
uwagi. Wobec braku uwag przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami "za" , 
"przeciw " 0 i głosy " wstrzymujące się " 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/128/12 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XIV/129/12 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy 
na okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na 
dzierżawę 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami 'za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/129/12 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu .
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XIV/130/12 w sprawie Uchylenia Uchwały Nr XVIII/133/08 Rady 
Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 13 czerwca 2008 roku  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/130/12 , która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.8
Podjęcie uchwały Nr XIV/131/12/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Święte 
Obecni mieszkańcy Świętego na obradach sesji domagali się drogi do swoich nieruchomości i tak 
jak kiedyś było na planach , aby każdy miał dojazd do swoich działek .
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział ,że obecny plan pozwala na wytyczenie 
drogi wewnętrznej , a różni się tylko tym że nie jest narysowana , czy to będzie droga wewnętrzna 
czy gmina. Przyjęcie planu miejscowego na Święte miało miejsce w roku 2003 , był wyłożony 
projekt i można było zgłaszać swoje uwagi , a uwag nie było.
Projekt uchwały zakłada zmianę nieruchomości na cele budowlane i jak powiedział wójt o tym 
zadecydują urbaniści opracowując plan . Przystępujemy do zmiany , aby zabezpieczyć Wasze 
potrzeby .
Jeden z mieszkańców p. Cokan zabierając głos m.in. powiedział , aby zapisać drogę  do działek , 
po to ,by był dogodny dojazd .
Wójt Gminy – wyjaśnił m.in. ,że obowiązujący plan pozwala na wytyczenie drogi wewnętrznej , 
ale jest problem aby się w tej sprawie porozumieli  współwłaściciele . Dale wójt powiedział ,że 
tutaj nie ma żadnych kombinacji , ani nic się nie ukrywa , była skarga i została rozpatrzona .
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Wójt dodatkowo poinformował ,że w pierwotnym planie była wyrysowana droga, a urbaniści w 
drugim projekcie nie narysowali tej drogi , były imienne powiadomienia  i nikt z mieszkańców do 
tego się nie odniósł . Po czasie jest możliwość sprzedaży działek i trzeba mieć odwagę , aby się do 
tego przyznać .   

Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XIV/131/12 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu .
Ad.9
Podjęcie  uchwały  Nr  XIV/132/12  w  sprawie  uchwalenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i 
odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Stargardzie Szczecińskim 
oraz szczegółowych  warunków  jego funkcjonowania  
Przewodniczący odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/132/12 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu . 
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XIV/133/12  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIII/121/11 
Rady Gminy z dnia 30 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na 
2012 r.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/133/12 , która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu . 
Ad.11
Podjęcie uchwały Nr XIV/134/11 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
Przewodniczący rady gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/134/12 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu .  
Radny Hubert Lis – jako osoba wyznaczona do prowadzenia zebrania wiejskiego  w dniu 24 
stycznia 2012 r. na którym nie dokonano wyboru sołtysa  wyjaśnił, iż mimo obecności na zebraniu 
około 30 osób, nie było osoby chętnej do kandydowania  na sołtysa sołectwa Kiczarowo.  
Ad.12
Podjęcie uchwały Nr XIV/135/11 w sprawie określenia zasad i trybu prowadzenia konsultacji 
z mieszkańcami gminy Stargard Szczeciński
Przewodniczący rady odczytała w/w projekt uchwały wraz z dołączonym uzasadnieniem .
Sekretarz Gminy   powiedziała m.in.  , dlaczego został przygotowany ten projekt uchwały ponieważ 
zapis w § 2 ust.3 poprzedniej uchwały  zawężał  krąg mieszkańców gminy uprawnionych do 
udziału w konsultacjach do osób posiadających czynne prawo wyborcze – taka była uwaga nadzoru 
prawnego wojewody .
Radca Prawny Roman Janił zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedział ,że do jeszcze 
poprzedniej uchwały nadzór  uwag nie wniósł . Według wyjaśnień nadzoru z tą  sprawą  będą 
występować do pozostałych gmin o zmianę zapisu w obowiązujących uchwała w innych 
gminach .Wyrażając swoje zdanie radca powiedział ,że nadzór wojewody miał wątpliwości tak jak 
my i dlatego doszli do wniosku o zmianę we wszystkich podjętych już takich uchwałach . 
Stanowisko Nadzoru Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego może się różnić od 
stanowiska  w innych województwach- zauważył radca prawny .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XIV/1356/12 , która stanowi 
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załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.13
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego  i Budżetu Hubert Lis przedstawił 
opinię komisji do informacji Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomości oraz 
utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2011 r. , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu po zapoznaniu się z informacją na temat 
gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej w roku 2011 po przeprowadzeniu dyskusji – informację przyjęła . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.14
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Hubert Lis przedstawił 
opinię komisji do informacji Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w roku 
2011 związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
jego zmiany , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przyjęła informację o zgłaszanych żądaniach i 
wydanych decyzjach w roku 2011 związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek 
uchwalenia planu miejscowego lub jego zmiany . Na podstawie tej informacji komisja 
stwierdziła,że w roku 2011 nie wpłynęły żadne żądania i nie były prowadzone postępowania .         
Ad.15
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię 
komisji do informacji  dotyczącej oceny działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 
2011.Analiza remontów oraz doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych 
stypendiów w roku 2011 , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 31 stycznia 2012 r. 
przeanalizowała informację dotyczącą działalności ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2011 w 
tym remonty, doposażenia jak również wypłacone stypendia szkolne – komisja uwag nie zgłosiła , a 
tym samym informację przyjęła i pozytywnie oceniła działalność Ośrodka za rok 2011 .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.16
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię 
komisji do tematu – Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2011 , a 
mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przeanalizowała sprawozdanie z działalności Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2011 . Komisja sprawozdanie przyjęła . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.17
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do tematu 
dotyczącego oceny realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2011 , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna  na posiedzeniu w dniu 01 lutego 2012 r. przeanalizowała informację dotyczącą 
realizacji podjętych uchwał przez Radę Gminy w roku 2011 . Komisja informację przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała realizację podjętych uchwał .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.18 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do tematu – 
analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2011 roku , a 
mianowicie : 
Komisja Rewizyjna dokonała analizy wykorzystanych środków finansowych przez Rady Sołeckie 
w roku 2011 na podstawie informacji przedstawionej przez Wójta Gminy .Komisja Informację 
przyjęła . 
Przewodnicząca dodała ,że w trakcie dyskusji analizując wykorzystanie środków przez niektóre
sołectwa zwróciła szczególną uwagę na przedsięwzięcie pod nazwą „ integracja mieszkańców” 
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gdzie na ten cel przeznacza  się zbyt dużo środków i dlatego komisja proponuje ograniczenie
środków na ten cel do 10 % środków przeznaczonych na dane sołectwo .
Ponadto przewodnicząca m.in. powiedziała ,że  środki powinny być wydane na coś co pozostanie w 
sołectwie , coś stałego .
Wójt Gminy powiedział o zapisanych środkach w ramach funduszu sołeckiego na rok 2012 z 
wykorzystaniem na „ integracje mieszkańców „ że 4 sołectwa zaplanowały wydatek na ten cel 
powyżej 40 % z całego swojego funduszu . Wójt również wskazał np. wykorzystanie środków na 
opiekuna świetlicy , koszy związane z ogrzaniem świetlicy .
Radny Kornet Jarosław – zaproponował np. zorganizowanie w ramach tych środków  „ Zielone 
Lato ” dla dzieci , wyjazd dzieci w okresie letnim nad morze.
Radny Bogdan Chaładus – zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedział ,że parę lat wstecz było 
po 5 zł na mieszkańca i starczało na zorganizowanie zabaw choinkowych , festynów z okazji Dnia 
Dziecka ,byli sponsorzy , a teraz nie szuka się sponsora , bo są  na to środki . 
Ad.19
Wójt Gminy przedstawił informację na temat działalności w okresie od ostatniej sesji , a 
mianowicie :
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
1. 10.01.2012 r. - przeprowadzono przetarg ustny nieograniczony na działkę 62/2 o pow. 0,13 ha w 
     Trzebiatowie, cena 28.820 zł (brak oferentów).
2. Wystawiono 12 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych. 
3. Wydano decyzje zatwierdzające projekty podziału nieruchomości dla 6 działek. 
4. Wydano 17 decyzji ustalających opłatę adiacencką z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na 
    skutek jej podziału, kwoty od 145 zł do 3.600 zł.
5. Wydano 12 zezwoleń na wycinkę drzew. 
6. Wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Zbiór i odzysk 
    materiałów budowlanych na działce oznaczonej numerem geodezyjnym 15/6, obręb Krąpiel, 
    gmina Stargard Szczeciński”.
7. Ogłoszono oraz przeprowadzono rozprawę administracyjną otwartą dla społeczeństwa dnia 25 
    stycznia 2012 r. w świetlicy w Tychowie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
    uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Zmianie sposobu użytkowania budynków 
    gospodarczych na budynki montażowni i przerobu z tworzyw sztucznych na elementy 
    infrastruktury bezpieczeństwa drogowego – znaki, azyle drogowe zlokalizowanych na działce 
    oznaczonej numerem 102, obręb Tychowo, gmina Stargard Szczeciński”.
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
1. Wykonano naprawy drobne w świetlicach Ulikowo, Lubowo (cyklinowanie podłogi – fundusz 
    sołecki)
2. Aktualizacja opłat za organizowanie imprez w świetlicach. 
3. Aktualizacja opłat za ogrzewanie lokali mieszkalnych oraz użytkowych. 
4. Remont ulicy Jabłonkowej w Grzędzicach i remonty cząstkowe dróg asfaltowych. 
5. Wykonano remont zjazdu z drogi wewnętrznej w Grabowie. 
6. Wykonano remont przepustu przez drogę wewnętrzną w drodze od „10” do Brudzewic. 
7. Transport żużla. 
8. Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 
    - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 11 szt. 
    - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 4 szt. 
    - zjazdów na tereny działek budowlanych – 5 szt. 
W Referacie Planowania Przestrzennego:
1. Wydano: 

– 20 decyzji o warunkach zabudowy,
– 4 decyzje o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy,
– 3 decyzje o ustaleniu o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,
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    - 4 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy,
    - 6 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lub Studium 
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
    - 30 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
    - prowadzone są procedury związane ze zmianą Studium uwarunkowań i kierunków 
      zagospodarowania przestrzennego gminy (Grabowo, Małkocin):
      * z opracowaniem  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Witkowie (p. 
        Klentak),
      * opracowana zmiana Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
        gminy w obrębach Poczernin, Warchlino (wiatraki).
Wójt brał udział w imprezach, spotkaniach takich jak: 
17.01.2012 – zebranie w Tychowie w sprawie autobusów
20.01.2012 – spotkanie noworoczne organizowane przez Prezydenta i Starostę 
10.01.2012 – prezentacja szkoły Grzędzice w Koszewie 
24.01.2012 – nieskuteczne wybory sołtysa w Kiczarowie
25.01.2012 – spotkanie z mieszkańcami Tychowa (rozprawa administracyjna) 
30.01.2012 – spotkanie z rodzicami SP Koszewo
02.01.2012 – spotkanie w sprawie Zagospodarowania Odpadów 
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .
Ad.20
Przewodniczący rady poinformował o pismach jakie wpłynęły do rady od ostatniej sesji , a 
mianowicie :
- stanowisko Koalicji Polska Wolna od GMO w sprawie projektu ustawy o nasiennictwie tj. apel do 
samorządowców z prośbą o zapoznanie się ze stanowiskiem i nagłośnienie go – komisje na 
posiedzeniach zapoznają się bardziej szczegółowo ze stanowiskiem ,
- pismo Wójta Gminy w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/133/08 Rady Gminy z dnia 13 
czerwca 2008 r. na prośbę Pani Marleny Błaszak w obrębie Grzędzice – sprawę rozwiązała  podjęta 
uchwała na obecnej sesji Nr XIV/130/12 ,      
- pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  w sprawie wydania opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu jednostki samorządu terytorialnego – uchwała pozytywna ,
- pismo Krzysztofa Ząbek mieszkańca Lubowo 5 skierowane do Samorządowego kolegium 
odwoławczego w Szczecinie  , a do wiadomości Przewodniczącego Rady Gminy Edwarda 
Kosmala, dotyczące decyzji nr GRN 3134.51.1.2011.MCI – o umorzenie części podatku 
adiacenckiego .
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił jak wyglądała cała sprawa związana z naliczeniem 
podatku adiacenckiego dla Pana Krzysztofa Ząbek i kończąc powiedział ,że w tej sprawie wyda 
decyzję Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Szczecinie . 
- pismo Ministerstwa Administracji Cyfryzacji -Sekretarz Stanu Włodzimierz Karpiński - 
skierowane do Przewodniczącego Rady Gminy , a dotyczące  tego , iż na  podstawie art. 4a  ustawy 
z dnia  8  marca 1990 r. o  samorządzie  gminnym ( j.t.: Dz. U.  Z 2001 r. Nr 142, poz.1591, ze zm.) 
Sekretarz Stanu Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji wystąpił  do Przewodniczącego Rady 
Gminy w sprawie przedstawienia  opinii Rady,  poprzedzonej konsultacjami z mieszkańcami w 
sprawie zmiany nazwy gminy Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim na 
gminę Stargard z siedzibą władz w Stargardzie i opinii w sprawie  zmiany nazwy siedziby powiatu 
stargardzkiego ze Stargardu Szczecińskiego na Stargard .
Przewodniczący rady po odczytaniu w/w pisma poprosił Sekretarz Gminy o odniesienie się do tego 
tematu . 
Sekretarz Gminy – poinformowała ,że do Wójta Gminy wpłynęło pismo od Wojewody informujące 
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w/w sprawie. W piśmie wojewoda  prosi o przedstawienie opinii w tej sprawie i podania kosztów   . 
Wójt udzielił krótkiej odpowiedzi , informując iż  opinię wyrazi po wydaniu opinii przez Radę 
Gminy .
Odnośnie kosztów związanych z przeprowadzeniem konsultacji, to sekretarz powiedziała o 
przypuszczalnych kosztach gminy  w granicy  8 tys. zł ( m.in. wymiana pieczątek , tablic 
informacyjnych itp.) i przypomniała ,że w roku 2011 Rada Gminy negatywnie zaopiniowała zmianę 
nazwy Gmina – Miasto Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim  na Gmina – 
Miasto Stargard z siedzibą w Stargardzie . Decyzja w tej sprawie należy do Rady Gminy – 
powiedziała sekretarz  . 
Radny Bogdan Chaładus – zabierając głos m.in. powiedział ,dlaczego była negatywna opinia rady , 
bo  wiązało się to z kosztami wymiany dokumentów przez mieszkańców i to był główny powód 
takiej decyzji . Dalej radny powiedział ,że po decyzji rady w środowisku lokalnym i w prasie były 
różne artykuły i m.in. w jednym z tych artykułów ukazała się wypowiedź sekretarz gminy , 
mówiąca o tym ,że rada podjęła tą decyzję emocjonalnie . 
Sekretarz Gminy odnosząc się do zarzutu radnego oświadczyła, cytuję: „ że słowo emocjonalnie nie 
padło z moich ust „ .
W trakcie dyskusji radni byli za tym , aby przeprowadzić konsultacje społeczne , by mieszkańcy 
wypowiedzieli się odnośnie tego tematu , bo trudno wypowiadać się za nich – tak stwierdził radny 
Jarosław Kornet .
Wójt Gminy odnosząc się do tej propozycji powiedział ,że trzeba będzie wybrać formę konsultacji i 
najlepiej , aby  była to forma  najtańsza .
Radna Sylwia Więcek zaproponowała , aby była to ankieta i może przy roznoszeniu nakazów 
płatniczych do mieszkańców poprosić o złożenie ankiety .
Wójt Gminy   - powiedział m.in. ,że mieszkańcy muszą mieć czas na zapoznanie się z tematem 
konsultacji , ocenić  koszty .
Przewodniczący rady zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedział , że  rada na obecnej  sesji w 
tej sprawie nie podejmie żadnej uchwały , a wyrazi swoje stanowisko we wniosku  do wójta o 
przeprowadzenie konsultacji .
Kolejno przewodniczący po uzgodnieniu treści wniosku z obecnym na sesji radcą prawnym podał 
do protokołu treść wniosku , a mianowicie : 
Zobowiązuje się Wójta Gminy Stargard Szczeciński do przeprowadzenia konsultacji społecznych w 
formie badania ankietowego. Przedmiotem konsultacji jest zasięgnięcia opinii mieszkańców gminy 
w sprawie :  zmiany nazwy gminy Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim na 
gminę Stargard z siedzibą władz w Stargardzie, zmiany nazwy siedziby powiatu stargardzkiego ze 
Stargardu Szczecińskiego na Stargard  .
Rada Gminy w/w wniosek przyjęła jednogłośnie . 
-  pismo Eugeniusza Szyndlarewicza zam. Stargard Szczeciński - z treścią pisma przewodniczący 
zapoznał radę , a pismo dotyczyło rowu odwadniającego wzdłuż drogi wewnętrznej przy budynku 
22 w Strzyżnie . 
Wójt Gminy – przedstawił radzie swoje stanowisko w tej sprawie i zaproponował ,aby komisja 
gospodarki mienia komunalnego i budżetu zapoznała się z tą sprawą w terenie . 
Uzgodniono, że  po  najbliższym posiedzeniu komisja dokona wyjazdu w teren celem zbadania tej 
sprawy, a Pan Szyndlerewicz zostanie powiadomiony o terminie przyjazdu komisji .
Kolejno przewodniczący odczytał treść nagłówkową trzech pism skierowanych do Wójta Gminy , a 
do Przewodniczącego Rady Gminy do wiadomości, podpisanych za Komitety Protestacyjne 
Grabowa i Małkocina  przez Wiesławę Kuśnierz i Artura Kasprzak. Pisma  dotyczyły  Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w 
obrębach Grabowo , Małkocin i Klępino . 
Wójt Gminy odnosząc się do tych pism poinformował ,że  napisał pismo- i tutaj odczytał - do firmy 
„ Energy on West „ autorów opracowań z prośbą o pisemne ustosunkowanie się  do 
sformułowanych w pismach uwagach  i zastrzeżeniach.
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Kolejno wójt odczytał odpowiedź z Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie 
w sprawie zapytania , czy jednoczesne prowadzenie dwóch odrębnych procedur planistycznych : 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  gminy oraz 
sporządzania  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego stanowi naruszenie 
obowiązujących przepisów prawa – odpowiedź ,że ustawa nie zabrania jednoczesnego prowadzenia 
dwóch procedur planistycznych w zakresie studium i planu . 
Następne pismo odczytane przez wójta to pismo Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Pana 
Michała Jacha w sprawie zgłaszanych problemów przez mieszkańców Małkocina i Grabowa 
związanych z lokalizacją turbin wiatrowych .
Mieszkaniec Małkocina Pan Ścisłowicz zapytał  dlaczego te pisma wójt wysłał do firmy „ Energy 
on West „ , czy tak powinno być . 
Wójt gminy odpowiedział ,że ta firma opracowywała te zmiany i dlatego skierował do niej .
Pan Ścisłowicz Włodzimierz odniósł się do odbytego zebrania wiejskiego w Małkocinie , gdzie 
zdanie mieszkańca był m.in.  jazgot, krzyk  i tu skierował uwagę do wójta .
Wójt Gminy odpowiedział ,że na zebraniu zorganizowanym po godz. 18 był idealny porządek , 
tylko na zebraniu wcześniejszym , był problem z utrzymaniem porządku . 
Radny Jarosław Kornet zabierając głos powiedział, że był obecny  na tym pierwszym zebraniu o 
godz. 17 w sprawie  prelekcji, był  krzyk  i nie można było nad tym zapanować , a co do drugiego 
zebrania   to radny wyjaśnił ,że nie ma  większych zastrzeżeń . 
Przewodniczący rady gminy powiedział ,że osoba prowadząca musi czuwać nad całym 
porządkiem , na sesji radni zabierają głos poprzez podniesienie ręki , sesje są otwarte . Zbyt 
emocjonalnie podchodzą niektórzy do spraw i zdaniem przewodniczącego zebranie było  bardzo 
dobrze  prowadzone przez  wójta w Małkocinie .
Mieszkaniec Grabowa Pan Kasprzak zapytał  dlaczego  gmina Stargard  nie znajduje się wśród 
gminy wymienionych przy Studium Wojewody ( Plan Zagospodarowania Przestrzennego 
Województwa Zachodniopomorskiego) gdzie mówi się o odległości od zabudowań 1000 m i 
między farmami 5 km . 
Wójt Gminy wyjaśniając m.in. powiedział ,że z tego co wie plany na Grabowo i Małkocin zostały 
pozytywnie zaopiniowane przez Urząd Wojewódzki  . Plan  zakłada 1000m , ale nasza gmina nie 
została wymieniona , a została już ujęta  przy zmianach planu na Poczernin – Warchlino.
Pan Kasprzak poprosił o wyjaśnienie dlaczego gmina  nie była wymieniona , czyja to była wina .
Wójt Gminy odpowiedział ,że tą sprawę gmina wyjaśni .
 Pan Włodzimierz Ścisłowicz zabierając ponownie głos powiedział ,że jego zdaniem najlepiej by 
było , aby odległość turbin wiatrowych od zabudowań wynosiła 2 km i druga sprawa poruszona 
przez mieszkańca dotyczyła wyliczeń podatku dla gminy za niepostawione jeszcze turbiny 
wiatrowe , gdzie mówi się  o 2 mln zł ., według wiedzy Pana Ścisłowicz to jest 50 tys zł na rok od 
jednej turbiny , to skąd 2 mln złoty- zapytał mieszkaniec  .
Wójt Gminy – wyjaśniając zapytał skąd Pan Ścisłowicz uzyskał taką wysokość podatku  , bo gmina 
nie posiada takich  danych , jedynie na farmy wiatrowe w obrębie Tychowa  naliczony został 
podatek w wysokości 1 776 000 zł według deklaracji na podatek od nieruchomości  od 15 turbin .
Wójt dodał,że na dzień dzisiejszy nie wiemy dokładnie ile będzie turbin .
Jeden z mieszkańców poruszył temat dotyczący wielkości obszaru dla planowanych turbin 
wiatrowych .
W trakcie dyskusji , trudno było ustalić wielkość obszaru wraz z obszarem ochronnym , bo sam 
przewodniczący rady powiedział ,że nie zna wielkości obszaru dla wiatraków w obrębie Tychowa 
jego miejsca  . 
Ad.21
Brak było interpelacji. 
Ad.22
Brak
Ad.23
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Radny Hubert Lis – zabrał głos w sprawie drogi Grabowo – Małkocin , którą m.in. dowożone są 
dzieci do szkoły w Małkocinie , a stan tej drogi po wywózce buraków został zniszczony .
Wójt Gminy – wyjaśnił , że rozmawiał z dzierżawcą tego gospodarstwa  i się nie uchyla od remontu 
tej drogi .Ta sprawa zostanie omówiona na wspólnym spotkaniu . 
Kolejno jeden z mieszkańców poruszył temat dotyczący tego,iż na drodze Grabowo Małkocin 
znajduje się symboliczny grób i ktoś tam zapala znicze – sołtys , radny - i aby były one sprzątane.
Radny Hubert odpowiedział ,że on się opiekuje i pali znicze oraz je zbiera .
Radny Jarosław Kornet – zabierając głos poruszył temat transportu zbiorowego i obecnie 
trwających kursów sondażowych na trasie Stargard- Strumiany przez miejscowości na tym 
odcinku . Radny przypomniał ,że był wniosek na 6 kursów , a jest 5 i powiedział ,że przydałby się 
ten szósty kurs . Poprosił również , aby trzy kusy w  powrotnej drodze zajeżdżały do miejscowości 
Poczernin, Rogowo ,Lubowo nie pozbawiać mieszkańców tych miejscowości skorzystania z tych 
powrotnych kursów .   
Radny Marian Góra – powiedział o tym czy nie byłoby dobrze , aby w gminie zamontować 
fotoradary .
Radny Jarosław Kornet – zabierając ponownie głos powiedział ,że chciałby radzie przypomnieć o 
zakupie mieszkania dla rodziny , która pozostała w budynku w Rogowie , a dwie pozostałe rodziny 
zostały przeniesione do wyremontowanych pomieszczeń w budynku w Poczerninie . 
Stan techniczny budynku w Rogowie jest bardzo zły i grozi bezpieczeństwu mieszkającej tam 
rodziny .
Zastępca Wójta – poinformował o zwrocie podatku  akcyzowego  za paliwo , a składanych 
dokumentach tj. wniosków wraz z fakturami ,gdzie za zgodność kopii z oryginałem faktury  należy 
pobierać opłatę skarbową .
Sekretarz Gminy przedstawiła stanowisko Ministerstwa odnośnie pobierania opłaty skarbowej od 
kopii faktur składanych do wniosku o zwrot podatku akcyzowego . Zgodnie z przepisami o opłacie 
skarbowej za poświadczenie jednej kopii faktury powinna być pobrana opłata skarbowa w 
wysokości 5 zł . Po zakończanym postępowaniu administracyjnym w sprawie zwrotu podatku , na 
wniosek rolnika zwracane będą oryginały  faktur , a za wykonane kserokopie nie pobierana będą 
opłaty skarbowe.
Radna Agnieszka Lenda – poruszyła temat , mieszkania dla rodziny zamieszkałej w budynku 
gminnym – Rogowo 15 , który jest w złym stanie  technicznym , o którym mówił radny Jarosław 
Kornet .
Wójt Gminy – przypominał ,jakie były starania w poszukiwaniu mieszkania zastępczego dla tej 
rodziny  z mieszkaniem w bloku w Małkocinie , gdzie było to mieszkanie czynszowe i dodał ,że ten 
problem absolutnie nie jest zostawiony . Wójt poinformował ,że jest propozycja budowy budynku 
socjalnego i gmina będzie się starała o dofinansowanie .
Radny Hubert Lis zgłosił propozycję wyjazdu radnych na teren gminy , celem poznania dokładnie 
całej gminy, nie wyłączając  nawet dnia wolnego tj. soboty .
Ad.24 
Przewodniczący rady poinformował o terminie zwołania następnej sesji o terminach posiedzeń 
komisji  i   tematach wynikających  z planu pracy rady na 2012 rok, a mianowicie :
- XV sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 02 marca  2012 r. o godz. 10 00          

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 27 lutego  2012 r. o godz. 800     z
  tematami  :
  1.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów komunalnych z 
      terenu gminy – stanowisko komisji na sesję 
  2.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie – opinia komisji 
     na sesję  
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 28 lutego 2012 r. godz. 8 00 z tematami :
  1.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców – opinia komisji na sesję 
  2.Stan bezrobocia na terenie gminy – opinia komisji na sesję 



- 12 -

- komisja rewizyjna dnia 29 lutego 2012 r. godz. 8 00     z tematami :
  1.Ocena wydatków bieżących Urzędu Gminy za miesiąc grudzień 2011 r. - opinia komisji na sesję 
  2.Analiza zadłużenia gminy i prawidłowości spłaty zadłużenia – opinia komisji na sesję , 
  3.Ocena inwestycji zrealizowanych w 2011 roku pod kątem celowości i zasadności – opinia 
     komisji na sesję 
Ad.23
Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  podziękował 
za udział i o godz. 14 15zamknął obrady XIV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .

Protokołowała :                                                                                Przewodniczący Rady Gminy 
Z. Stoczkowska                                                                                         Edward Kosmal 
Data sporządzenia:                                                                            Data podpisania :2012.............
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